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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 1/2008 ORDINÀRIA DE L’AJUNTA MENT EN 
PLE CELEBRADA EL DIA 14 DE GENER DE 2008. 
 
Identificació de la sessió: 
Núm. 01/2008 (Mandat 2007-2011) 
Sessió: ordinària 
Data: 14 de gener de 2008 
Horari: de 21.00 a 24.00 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
 
Assistents 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
Antoni Mesquida Ferrando 
Isabel Febrer Gelabert 
Andrés Vecina Castillo 
M. Antònia Mercant Nadal 
Pedro Rosselló Cerdà 
Antonio Sureda Fons 
Llorenç Bosch Lliteras 
Catalina Riera Mascaró 
Maria Bover Sansó 
Catalina Julve Caldentey 
Miquel Àngel Grimalt Vert 
Joan Gomila Capó 
Bernat Amer Artigues 
Sebastià Gayà Riera 
Joan Llodrà Gayá 
Diana Garau Metzinger 
Rosa Júlia Roman Quetglas 
José Miguel Castellano Gallardo 
Francisca Maria Morey Fernández 
 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
 
Absències 
Salustiano García Boza 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Aprovació actes núm. 7/2007 ordinària i 8/2007 extraordinària – Mandat 2007-2011. 
2. Donant compte del llibre de les resolucions dictades en els mesos de novembre i 
desembre de 2007. 
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3. Proposta de la batlia d’aprovació de la rectificació numèrica del Padró Municipal 
d’Habitants a data 1 de gener de 2007. 
4. Proposta de la batlia sobre al·legació al projecte o esborrany de Decret que regula 
l’estructura, composició i funcionament de la Junta Autonòmica d’Activitats de les Illes 
Balears. 
Diversos 
5. Moció del grup municipal ALM-UM per al cobriment del torrent de Manacor en el 
tram comprés entre l’avinguda del Torrent i la Ronda de Felanitx. 
6. Moció dels grups municipals PP i AIPC sobre la puja del 26% de la taxa 
d’incineració aprovada pel Consell de Mallorca. 
7. Moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds sobre visita a l’edifici de Can Bauçá. 
8. Moció del grup municipal del PP per a l’execució del centre de tecnificació de tennis 
de Manacor. 
9.Moció del grup municipal del PP per al cobriment del torrent de Manacor en el tram 
comprés entre l’avinguda del Torrent i la Ronda de Felanitx. 
10. Moció del grup municipal del PP per aconseguir més efectius del Cos Nacional de 
Policia al nostre municipi. 
11. Moció dels grups municipals ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds i PSIB-PSOE sobre 
increment de vigilància per afavorir la seguretat dels comerços i ciutadans del municipi. 
12. Moció dels grups municipals PP i AIPC en relació als locals que ocupen la planta 
baixa de l’edifici conegut com el de l’IBAVI de Manacor. 
13. Moció del Grup Municipal Socialista sobre auditoria per tal de determinar la 
legalitat en la gestió dels doblers públics. 
14. Precs, preguntes i interpel·lacions. 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
1. Aprovació actes núm. 7/2007 ordinària i 8/2007 extraordinària – Mandat 2007-
2011. 
 
El secretari dóna compte de les actes de les sessions núm. 7/2007 i 8/2007. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 

I 
 

Aprovar l’acta de la sessió núm. 7/2007, ordinària de l’Ajuntament en Ple, celebrada el 
3 de desembre de 2007. 
 

II 
 

Aprovar l’acta de la sessió núm. 8/2007, extraordinària de l’Ajuntament en Ple, 
celebrada el dia 21 de desembre de 2007. 
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2. Donant compte del llibre de les resolucions dictades en els mesos de novembre i 
desembre de 2007. 
 
El secretari dóna compte de les resolucions dictades durant els mesos de novembre i 
desembre de 2007. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de les resolucions dictades per la batlia 
presidència durant els mesos de novembre i desembre de 2007, inscrites respectivament 
amb els següents números: 

• Novembre: 2884/2007 al 3150/2007 
• Desembre: 3151/2007 al 3371/2007 

 
 
3. Proposta de la batlia d’aprovació de la rectificació numèrica del Padró 
Municipal d’Habitants a data 1 de gener de 2007. 
 
El secretari llegeix la proposta de la batlia sobre aprovació de la rectificació numèrica 
del Padró Municipal d’Habitants a data 1 de gener de 2007. 
 
El Sr. Llorenç Bosch explica la proposta. 
 
El Sr. Sebastià Gayà apunta que hi ha una discordància entre la proposta de rectificació i 
una moció que es presenta després ja que en la primera el nombre d’habitants és de 
38.828 i en canvi en la segona fa referència a una població de 40.700 habitants. 
 
El Sr. Bosch contesta que la revisió és a 1 de gener de 2007 i que ara s’ha incrementat la 
població. 
 
La Sra. Roman demana si els canvis de residència dins del municipi estan concentrats 
en un determinat període temporal. 
 
El Sr. Bosch contesta que en la rectificació del Padró d’Habitants no entra en aquells 
detalls. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Aprovar la rectificació numèrica del Padró Municipal d’Habitants a data 1r de gener de 
2007 derivada de les variacions en el nombre d’habitants en la població resident 
d’aquest terme municipal de Manacor des del dia 1 de gener de 2006 al dia 1 de gener 
de 2007, segons es dedueix de les alteracions introduïdes en el Padró Municipal 
d’Habitants fins el 31 d’octubre de 2007 i que es troben reflectides en el resum numèric 
següent: 
 

RESUM NUMÈRIC GENERAL MUNICIPAL 
 

1. VARIACIONS EN EL NOMBRE D’HABITANTS 
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CONCEPTE TOTAL HOMES DONES 
Població de dret a 1 de gener de 2006 37.486 18.912 18.574 
Altes des de 01/01/2006 a 01/01/2007 2.917 1.530 1.387 
Baixes des de 01/01/2006 a 01/01/2007 1.575 838 737 
Població de dret a 1 de gener de 2007 38.828 19.604 19.224 

 
2. CAUSES DE VARIACIÓ EN EL NOMBRE D’HABITANTS 
 

CONCEPTE  
Naixements 

d’altres 
municipis 

de 
l’estranger 

 
Omissió 

Altes de residents en el municipi 486 1.514 885 32 
CONCEPTE  

Defuncions 
a altres 

municipis 
a 

estranger 
Inclusió 
indeguda 

Baixes de residents en el municipi 280 1.223 16 56 
 
3. ALTERACIONS MUNICIPALS PER CANVI DE DOMICILI DINS EL 

MUNICIPI. 
 

CONCEPTE TOTAL HOMES DONES 
Canvis de domicili (entre seccions del 
municipi) 

 
1.922 

1.001 921 

 
 
4. Proposta de la batlia sobre al·legació al projecte o esborrany de Decret que 
regula l’estructura, composició i funcionament de la Junta Autonòmica 
d’Activitats de les Illes Balears. 
 
El secretari llegeix la proposta de la batlia sobre al·legació al projecte o esborrany de 
Decret que regula l’estructura, composició i funcionament de la Junta Autonòmica 
d’Activitats de les Illes Balears. 
 
El Sr. Bosch explica que la Conselleria d’Interior ha elaborat un esborrany de Decret pel 
qual s’estructura i fixa la composició de la Junta Autonòmica d’Activitats i considera 
que arran del volum de llicències d’activitats que es tramiten a Manacor, l’Ajuntament 
hauria de tenir un representant. 
 
El Sr. Gayà està d’acord  que l’Ajuntament tengui un representant en la Junta 
Autonòmica d’Activitats, però recorda que fa molt poc temps el PP va aprovar la Llei 
d’activitats. 
 
La Sra. Julve anuncia que s’abstindrà, la qual cosa no significa que no vulguin que 
l’Ajuntament de Manacor tengui un representant, però el que creu  que fa falta és que hi 
hagi un major control en les llicències d’activitats. I creu que l’equip de govern  pretén  
cobrar dietes per l’assistència a aquest òrgan. 
 
La Sra. Roman també anuncia que s’abstindrà. 
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El Sr. Llorenç Bosch contesta al Sr. Gayà que l’esborrany de decret neix de la Llei 
d’activitats integrades, però que no tenia prevista la composició de la Junta d’Activitats 
i creu que l’Ajuntament de Manacor ha de tenir un representant de la mateixa manera 
que l’Ajuntament de Palma. Per altra banda, contesta a la Sra. Julve en el sentit que 
l’equip de govern no té cap necessitat de cobrar dietes i que l’únic que interessa és que 
hi hagi una representació en la Junta d’Activitats. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per dotze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions 
(ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
1. Presentar una al·legació al projecte o esborrany de Decret pel qual es regula 

l’estructura, la composició i el funcionament de la Junta Autonòmica d’Activitats de 
les Illes Balears, en el sentit de sol·licitar la modificació del seu article 3 per tal 
d’incloure com a vocal nat del Ple a un representant de l’Ajuntament de Manacor. 

 
2. Donar trasllat d’aquest acord a la Conselleria d’Interior del Govern de les Illes 

Balears. 
 
 
5. Moció del grup municipal ALM-UM per al cobriment  del torrent de Manacor 
en el tram comprés entre l’avinguda del Torrent i la Ronda de Felanitx. 
 
La moció referida és del següent tenor: 
 
“Dia 4 de gener de 2005, en anunciar-se als mitjans de comunicació que s’estaven a 
punt d’iniciar les obres d’adequació del torrent de Manacor en el seu pas per l’interior 
del cas urbà, ALM-UM presentà una moció davant el Ple de l’Ajuntament de Manacor 
perquè s’instàs al Govern de les Illes Balears perquè, tot aprofitant les obres 
d’adequació del torrent, es dugués a terme el seu cobriment, convertint el seu traçat en 
un passeig peatonal enjardinat. 
 
En aquell moment ni l’equip de govern de Manacor ni la Conselleria de Medi Ambient 
no feren cas d’aquesta demanda i a dia d’avui el torrent continua destapat, convertir en 
una trinxera de notable profunditat, encaixonat enmig de les cases d’una barriada d’ús 
residencial, que pel fet d’estar descobert genera problemes de salubritat, olors, brutor, 
moscards i permet que s’hi facin abocaments de fems. 
 
Durant els darrers dos anys de l’anterior legislatura tant des del Govern municipal com 
des de la Conselleria de Medi Ambient ens feren creure que s’estava fent feina amb el 
projecte i que l’inici de les obres era imminent. 
 
Ara hem sabut que només s’havia encomanat la redacció del projecte i que no hi havia 
cap consignació pressupostària per fer front a les obres de cobriment. 
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Atès que des d’ALM-UM es considera prioritària la realització d’aquesta obra, que 
millorarà de forma substancial les zones afectades, el seu Grup Municipal presenta, per 
a la seva aprovació per part del Ple de l’Ajuntament de Manacor, la següent 
 
MOCIÓ 
 
El Ple de l’Ajuntament de Manacor lamenta que no s’aprofitassin les obres d’adequació 
del torrent de Manacor en el seu pas pel casc urbà que es realitzaren l’any 2005 per dur 
a terme el seu cobriment en el tram comprès entre l’avinguda del Torrent i la seva 
sortida del casc urbà per la Ronda de Felanitx i insta el nou govern perquè executi 
aquesta obre i el posterior embelliment de la superfície de l’actual traçat per convertir-lo 
en un passeig peatonal enjardinat.” 
 
La Sra. Julve indica que aquesta moció es va presentar ja fa uns mesos però que malgrat 
això té importància debatre-la. Recorda que el govern de la passada legislatura es va 
comprometre a cobrir el torrent de Manacor, no obstant això, quan va entrar el nou 
govern de les Illes Balears es va trobar que no hi havia ni projecte ni partida econòmica 
per executar-lo. Posa de relleu que és una obra molt necessària ja que és una barrera 
interna que separa el nucli de població de Manacor i és un lloc d’abocaments de fems, 
de manca de salubritat i de seguretat. Explica que en el programa d’Unió Mallorquina-
ALM ja estava previst la necessitat de cobrir el torrent de Manacor i acusa al PP de 
només haver fet promeses electorals. Senyala que ara el nou conseller de Medi Ambient 
ha donat un impuls a aquest projecte i s’ha creada una partida pressupostària. Finalment 
demana el màxim consens amb la moció.  
 
La Sra. Roman dona el suport a la moció presentada perquè la considera bona i a més 
també estava en el programa electoral del seu partit polític. Està d’acord que aquesta 
actuació millorarà i facilitarà la comunicació entre els barris perifèrics i el centre. Retreu 
a l’equip de govern que fa anys que el PP havia promès que executaria aquest projecte i 
la passada legislatura només es va cobrir un petit tram del torrent. Destaca que 
curiosament en aquest petit tram del torrent cobert s’estan executant en el solar 
colindant unes obres i no té clar si l’estratègia de l’anterior govern fa ser afavorir els 
interessos de partit o d’un particular. 
 
El Sr. Gayà també està d’acord amb la moció i recorda que l’any 2005 el govern del PP 
anuncià públicament que cobriria el torrent de Manacor, però després s’ha comprovat 
que no hi ha cap projecte ni pressupost. Considera que aquest projecte millorarà els 
barris afectats i en general tot Manacor. 
 
El batle indica que el grup municipal del Partit Popular té presentada una moció molt 
semblant. Fa esment que va tenir una reunió amb el conseller de Medi Ambient i varen 
arribar a certs acords. Creu que la redacció de la moció no és molt correcta i els 
agradaria arribar a un acord per fer una moció conjunta. 
 
El Sr. Amer està d’acord en que s’arribi a un acord conjunt en la redacció de la moció 
entre tots els partits polítics. 
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La Sra. Julve assenyala que tots els regidors fan feina per Manacor i està d’acord en 
consensuar la moció, però recalca que els agradaria lleialtat institucional i que el 
pressupost no és del Govern Balears sinó de l’Agència Balear de l’Aigua. 
 
Entre tots els regidors  i per unanimitat se consensúa l’acord següent. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Instar al nou Govern de les Illes Balears perquè executi les obres de cobriment del 
torrent de Manacor en el tram comprès entre l’avinguda del Torrent i la Ronda de 
Felanitx, que ha estan pressupostades per l’Agència Balear de l’Aigua, i que després 
procedeixi al seu embelliment de la superfície de l’actual traçat per convertir-lo en un 
passeig peatonal ajardinat. 
 
 
6. Moció dels grups municipals PP i AIPC sobre la puja del 26% de la taxa 
d’incineració aprovada pel Consell de Mallorca. 
 
La moció referida és del següent tenor: 
 
“Tota vegada que el Ple del Consell de Mallorca ha aprovat una puja del 26% de la taxa 
d’incineració i considerant que dita puja és escandalosa i abusiva és per la qual cosa que 
presentam aquesta moció d’urgència al Ple de l’Ajuntament amb el següent ACORD: 
 
Instar al Consell de Mallorca perquè anul·li i deixi sense efectes la puja del 26% de la 
taxa d’incineració, acordant en el seu lloc pujar dita taxa única i exclusivament en base 
a l’IPC.” 
 
El Sr. Llorenç Bosch considera que és escandalós i abusiu l’increment del 26% de la 
taxa d’incineració aprovada pel Consell Insular, i que el Consell hauria de rectificar 
incrementant-la d’acord amb l’IPC.  
 
El Sr. Gayà considera que la taxa és abusiva però la moció presentada pel grup 
municipal del PP i d’AIPC és demagògica, ja que la fórmula que s’aplica per la revisió 
de la taxa és la que va aprovar el Partit Popular d’acord amb l’empresa concessionària.  
 
La Sra. Julve aclareix que la taxa no es refereix exclusivament a la incineració que és la 
part més econòmica i correspon a 27 conceptes distints. Afirma que la gestió dels 
residus és correcte. Recorda que fa 4 anys la taxa d’eliminació del fems va incrementar-
se en un 35% i  que hi ha ajuntaments com el de Felanitx que ha incrementat la taxa del 
fems un 40%. Acusa a l’equip de govern de demagog i que a la fase d’al·legacions 
contra l’Ordenança Fiscal, l’Ajuntament no va presentar-ne cap. Aquest servei que 
presta el Consell Insular  comprèn entre altres la recollida selectiva, el tractament de 
fangs de les depuradores, dóna feina a més de cent persones amb dificultats d’inserció, 
etc. Mostra la seva preocupació  que la tarifa de residus pugi, però que aquest projecte 
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d’eliminació ja va ser impulsat pel PP amb Joan Verger i després amb M. Antònia 
Munar. 
 
El Sr. Bosch insisteix que la puja de la taxa en un 26% és excessiva i en cap moment la 
considera demagògica ja que creu que el Consell Insular pot estudiar altres fórmules 
perquè no es produeixi aquest increment tan gran. Apunta que hauria de ser el mateix 
Consell de Mallorca qui elaboràs el rebuts d’aquesta taxa i no que es repercutís als 
Ajuntaments. 
 
La Sra. Julve contesta que el Consell de Mallorca no té instruments per evitar que 
aquest increment s’atenuï i afirma que la gestió de residus es realitza d’una forma 
correcta. 
 
El Sr. Amer també considera que l’increment de la taxa és exagerat i que la recaptació 
hauria de fer-la el Consell de Mallorca, de la mateixa manera que ho fa en la taxa 
d’enderrocs. 
 
La Sra. Julve contesta que la taxa d’enderrocs no té res que veure amb la taxa dels 
tractaments de residus i recrimina al delegat d’Urbanisme, Sr. Bernat Amer que no actuï 
davant els abocadors d’enderrocs il·legals. 
 
El Sr. Amer creu que no és el moment de discutir la gestió de la delegació d’Urbanisme 
però recorda que abans el Consell Insular ajudava els Ajuntament en la neteja dels punts 
marrons. 
 
La Sra. Julve afirma que hi ha mecanismes jurídics per actuar contra els abocadors 
il·legals i que es poden presentar les denúncies administratives i fins i tot a la Fiscalia. 
Per altra banda, pel que fa als punts marrons ara no es subvencionen perquè hi ha un 
servei per al tractament de residus dels enderrocs.  
 
El Sr. Amer contesta que farà arribar a la Conselleria les denúncies d’abocaments 
il·legals. 
 
El Sr. Bosch insisteix que la puja de la taxa hauria de ser més moderada i no del 26%. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per dotze vots a favor (PP-AIPC), cinc vots en contra 
(ALM-UM i Grup Municipal Socialista) i tres abstencions (PSM-Esquerra-Verds) 
  
Instar al Consell de Mallorca perquè anul·li i deixi sense efectes la puja del 26% de la 
taxa d’incineració, acordant en el seu lloc pujar dita taxa única i exclusivament en base 
a l’IPC. 
 
 
7. Moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds sobre visita a l’edifici de Can 
Bauçá. 
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La moció referida és del següent tenor: 
 
“El 16 d’agost, presentàrem una instància amb registre d’entrada núm. 10826, 
sol·licitant permís per fer una visita a l’edifici municipal de can Bauçà, al no haver rebut 
cap  notificació, volem demanar al ple d’aquesta Ajuntament el següent: 
 

ACORD 
 

Els representants que designin els partits que formen aquest Ajuntament, podran visitar 
acompanyats d’un arquitecte, dels serveis d’Urbanisme de l’Ajuntament, en un termini 
màxim de 20 dies o en el termini que s’arribi de comú acord, l’edifici de can Bauçà, per 
poder comprovar de primera mà les possibilitats i els inconvenients que pugui tenir 
l’edifici, per poder donar-li un ús adequat.” 
 
El Sr. Gayà indica que l’equip de govern ha fet diverses manifestacions sobre l’ús de 
l’edifici de Can Bauçà. En un primer moment es va dir que es destinarien a oficines 
municipals i ara que es cediria al Ministeri de Justícia. Vol saber quin ús ha de tenir 
l’edifici de Can Bauçà i quins problemes té, ja que estan totalment desinformats. 
 
El batle contesta que no té cap problema en mostrar l’edifici de Can Bauçà i que de fet 
va telefonar el Sr. Gayà als pocs dies de rebre la moció per oferir-li una visita. Pel que 
fa a la possible cessió al Ministeri de Justícia diu que ha tengut reunions amb tècnics del 
Ministeri de Justícia i el president del Tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears. 
Considera que seria una bona solució la cessió temporal de l’edifici de Can Bauçà al 
Ministeri de Justícia.  
 
La Sra. Roman està d’acord amb la moció i recorda que aquest edifici es va adquirir per 
urgència en el més d’agost de 2004 i que després es varen iniciar una modificació de les 
normes subsidiàries. Desconeix quin projecte té l’equip de govern sobre Can Bauçà. No 
entén perquè es va comprar amb tanta urgència l’edifici i fa ja quatre anys que no 
s’utilitza. Assenyala que els agradaria fixar la data concreta per visitar l’edifici perquè 
l’acord no quedi només amb una declaració de bones intencions. 
 
El Sr. Grimalt també dóna suport a la moció presentada i recorda la ràpida adquisició de 
l’edifici l’any 2004 i en canvi des de llavors roman tancat. L’interessa saber quins 
problemes té l’edifici perquè no pugui ser utilitzat, ja que l’Ajuntament té una manca 
d’espai, i que és important donar una utilitat a Can Bauçà ja que va costar molts de 
doblers. 
 
El Sr. Gayà recrimina a l’equip de Govern que no hagi consultat amb els grups de 
l’oposició de les reunions amb el Ministeri de Justícia i que s’ha assabentat per la 
premsa. 
 
El Sr. Amer contesta al Sr. Gayà que el departament d’Urbanisme no ha amagat cap 
informació als grups polítics de l’oposició. Assenyala que en aquests moments s’està 
pendent d’una resposta del Ministeri de Justícia. 
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El Sr. Batle no està d’acord amb les puntualitzacions realitzades pel Sr. Gayà ja que 
sempre hi ha hagut diàleg. Afirma que la compra de l’edifici es va fer a través d’un 
concurs i per un preu de 900.000 euros. Considera que va ser una bona compra per 
l’Ajuntament ja que un edifici d’aquestes característiques no es trobaria a preu de 
mercat. Indica que en la primera Comissió Informativa d’Urbanisme es fixarà la data 
concreta per visitar l’edifici de Can Bauçà. 
 
El Sr. Amer està d’acord que en la propera  Comissió Informativa d’Urbanisme 
s’indiqui el dia per visitar l’edifici. 
 
La Sra. Roman creu que el dia que es reuneixi la Comissió Informativa d’Urbanisme 
seria una bona data per anar a l’edifici de Can Bauçà. 
 
El Sr. Grimalt creu que la compra no és tan avantatjosa com diu el batle ja que l’edifici 
es troba fora d’ordenació i s’han d’esbucar unes plantes. Està totalment d’acord que es 
doni un ús a l’edifici ja que és una llàstima que hagi estat tancat durant 4 anys. 
 
El Sr. Gayà contesta al Sr. Batle que és cert que el va cridar després de presentar la 
moció però que el 16 d’agost de 2007 va presentar una sol·licitud demanant la visita i 
encara no ha rebut cap resposta. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat que: 
 
Els representants que designin els partits que formen aquest Ajuntament, podran visitar 
acompanyats d’un arquitecte, dels serveis d’Urbanisme de l’Ajuntament, en un termini 
màxim de 20 dies o en el termini que s’arribi de comú acord, l’edifici de can Bauçà, per 
poder comprovar de primera mà les possibilitats i els inconvenients que pugui tenir 
l’edifici, per poder donar-li un ús adequat. 
 
 
8. Moció del grup municipal del PP per a l’execució del centre de tecnificació de 
tennis de Manacor. 
 
La moció referida és del següent tenor: 
 
“Que tota vegada que consideram d’interès pel nostre municipi l’execució del projecte 
abans esmentat, és per la qual cosa presentam aquesta moció d’urgència al Ple de 
l’Ajuntament amb el següent ACORD: 
 
1.- Instar al Govern de les Illes Balears a que executi el projecte de tecnificació de 
tennis de Manacor. 
 
2.- Instar al Govern de les Illes Balears a consensuar qualsevol modificació del projecte 
inicial entre les parts signants del Conveni de col·laboració, és a dir, Govern de les Illes 
Balears, Ajuntament de Manacor i l’esportista manacorí Rafel Nadal Parera.” 
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El  Sr. Bosch explica que en el passat plenari es va intentar consensuar la moció amb 
ALM-UM però no es va poder aconseguir. Afirma que la moció d’ALM tenia 
consideracions subjectives. Finalment diu que amb aquesta moció el que es persegueix 
és aconseguir el compliment del conveni que va signar en el seu moment. 
 
La Sra. Roman entén que aquest assumpte ja es va discutir en el passat plenari arran 
d’una moció d’ALM-UM a la qual va donar suport. Destaca que la moció del PP és 
demagògica i pretén confondre a la gent de Manacor. Finalment indica que les obres  
s’estan construint i s’ha adequat el projecte a les necessitats reals i assumibles pel 
Govern de les Illes Balears. 
 
El Sr. Gayà es reafirma en les declaracions que va manifestar en el plenari passat i acte 
seguit recita una glossa amb motiu de Sant Antoni. 
 

“A n’aquest Ajuntament  
li agrada molt es tennis 
però va molt malament 
si només pensen en cèntims 
 
En Nadal juga molt bé 
però amb això no mos basta 
que en Joan Gomis no en té 
de centre amb molta pasta 
 
Es batle Toni Pastor 
va ser un bon futbolista 
ara vol que un tennista 
ompli més es seu sarró 
 
Ho teníeu ben fermat 
amb so govern Jaume Matas 
ell va fugir com ses rates 
i vos ha descol·locat” 

 
La Sra. Julve indica que està d’acord que a Manacor hi hagi un centre de tecnificació 
tennis, però que siguin unes instal·lacions esportives amb un preu públic. Està conforme  
que s’ha de fonamentar l’esport base. Destaca que la previsió inicial del projecte era de 
8 milions d’euros i en canvi el real és de 16 milions. Manifesta que estaria d’acord amb 
la moció sempre que s’afegís un tercer punt en el qual s’indicàs que el centre ha de ser 
d’explotació pública. 
 
El Sr. Batle contesta a la Sra. Roman que l’equip de govern l’únic que pretén és 
consensuar el projecte. Creu que el Govern Balear hauria de fer-se càrrec també de la 
construcció d’un nou pavelló per a futbol-sala si puja a primera categoria, de la mateixa 
manera que ho va fer en el cas del bàsquet de Menorca. Afirma que aquest projecte de 
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tecnificació de tennis és molt important per a Manacor, perquè no només l’utilitzaran els 
professionals sinó tots els manacorins. Insisteix que el Govern de les Illes Balears 
hauria de consensuar el projecte amb l’Ajuntament. 
 
La Sra. Roman contesta que no està en contra del centre de tecnificació i recrimina al 
batle de no haver volgut consensuar la moció que va presentar ALM-UM respecte al 
centre de tecnificació. Està d’acord que l’explotació del centre sigui pública. Finalment 
afirma la seva disconformitat amb l’anterior projecte de tecnificació ja que havia zones 
VIP, tendes, etc. que les considera totalment inadequades per a una instal·lació pública. 
 
La Sra. Julve insisteix que consensuaria la moció sempre que s’introduís la referència 
que la gestió sigui pública i amb preus públics assequibles. 
 
El Sr. Batle contesta la Sra. Julve que la forma de gestió la determinarà l’Escola Balear 
d’Esports. I és clar, per tant, que serà pública, ja que els preus seran controlats per 
l’Administració. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per dotze vots a favor (PP, AIPC) i vuit abstencions 
(ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
 1.- Instar al Govern de les Illes Balears a que executi el projecte de tecnificació de 
tennis de Manacor. 
 
2.- Instar al Govern de les Illes Balears a consensuar qualsevol modificació del projecte 
inicial entre les parts signants del Conveni de col·laboració, és a dir, Govern de les Illes 
Balears, Ajuntament de Manacor i l’esportista manacorí Rafel Nadal Parera. 
 
 
9. Moció del grup municipal del PP per al cobriment del torrent de Manacor en el 
tram comprés entre l’avinguda del Torrent i la Ronda de Felanitx. 
 
Aquest punt no es debat ni s’aprova perquè s’ha consensuat en el punt núm. 5 de l’ordre 
del dia. 
 
 
10. Moció del grup municipal del PP per aconseguir més efectius del Cos Nacional 
de Policia al nostre municipi. 
 
La moció referida és del següent tenor: 
 
“Que tota vegada que fa uns mesos ja es va mantenir una reunió amb el Delegat del 
Govern central a la nostra Comunitat Autònoma amb l’objecte de reclamar més efectius 
del Cos Nacional de Policia pel nostre municipi. 
 
Que actualment ens consta que hi ha 67 efectius del Cos Nacional de Policia al nostre 
municipi, i així mateix queden encara 19 places actualment vacants. 
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Que existeix alarma social generada pel tràfic de drogues i pels delictes comuns, i amb 
la voluntat de millorar la seguretat ciutadana al nostre municipi, és per la qual cosa 
presentam aquesta moció d’urgència al Ple de l’Ajuntament amb el següent ACORD: 
 
Instar al Govern Central, mitjançant el delegat del Govern a la nostra Comunitat 
Autònoma, perquè procedeixi a cobrir dins un curt termini les 19 places actualment 
vacants a la plantilla del Cos Nacional de Policia de Manacor.” 
 
El Sr. Rosselló Cerdà explica que es tracta de transmetre a la Delegació del Govern la 
necessitat de cobrir a curt termini les 19 vacants de policia nacional que hi ha a 
Manacor.   
 
La Sra. Morey està d’acord que la seguretat pública és un tema molt important i per això 
donaran el seu suport però que l’equip de govern hauria de solucionar els problemes 
existents en la policia local. 
 
El Sr. Llodrà està d’acord amb la moció sempre que s’introdueixi la següent 
puntualització: “Alhora que també s’insta a iniciar el procés de creació de la Policia 
Autonòmica de les Illes Balears com a futura policia integral de la Comunitat 
Autònoma.” 
 
La Sra. Julve està d’acord però creu que la moció és oportunista. 
 
El Sr. Rosselló està d’acord amb la modificació de la moció en els termes indicats pel 
Sr. Llodrà i agraeix el suport de tots els grups polítics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Instar al Govern Central, mitjançant el delegat del Govern a la nostra Comunitat 
Autònoma, perquè procedeixi a cobrir dins un curt termini les 19 places actualment 
vacants a la plantilla del Cos Nacional de Policia de Manacor. Alhora que també s’insta 
a iniciar el procés de creació de la Policia Autonòmica de les Illes Balears com a futura 
policia integral de la Comunitat Autònoma. 
 
 
11. Moció dels grups municipals ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds i PSIB-PSOE 
sobre increment de vigilància per afavorir la seguretat dels comerços i ciutadans 
del municipi. 
 
La moció referida és del següent tenor: 
 
“Els comerciants de Manacor ens han fet arribar la seva preocupació, pel fet que pensen 
que les mesures legals no s’apliquen d’igual manera a tots els comerços existents al 
nostre municipi. 
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Els comerciants es troben insegurs per la manca de vigilància i els recents robatoris que 
han sofert. 
 
Consideren que els horaris comercials no se fan respectar i per això es troben en 
desavantatge davant altres tipus de comerços. 
Les mesures a que estan sotmesos els seus comerços, en qüestió del compliment dels 
requisits imposats per la normativa legal i reglamentària que es demana per la concessió 
d’una llicència, molts de comerços no la compleixen, convertint-se en una competència 
deslleial. 
 
Per aquests motius i en recolzament als comerços del nostre municipi, demanam el ple 
d’aquest Ajuntament el següent: 
 

ACORD 
 
Que s’incrementi la vigilància, per tal d’afavorir la seguretat dels comerços i ciutadans 
del nostre municipi. 
 
Que actuant en les seves competències, es realitzi per part de l’Ajuntament de Manacor 
el primer filtre pels comerços que puguin exercir una competència deslleial de cap als 
altres comerços. 
 
Que en conseqüència sigui l’Ajuntament qui doni a conèixer, complint amb el seu 
deure, a les autoritats que corresponguin les irregularitats que puguin existir i no 
converteixi als mateixos comerciants en denunciadors, provocant enfrontaments entre 
ells.” 
 
El Sr. Gayà explica que en aquests darrers temps s’han produït molts de robatoris i hi ha 
una manca de seguretat pública, i per altra banda la normativa d’obertura d’establiments 
comercials no s’està complint. 
 
La Sra. Roman justifica la moció perquè els representants d’associacions de comerciants 
els han demanat que l’Ajuntament ha de prendre actuacions per afavorir la seguretat i 
perseguir la deslleial competència. Assenyala que aquesta competència deslleial es 
produeix en molts de comerços explotats per immigrants i que el cas de no actuar 
l’Ajuntament pot produir un sentiment de xenofòbia. 
 
La Sra. Julve creu que l’equip de govern ha de donar solucions als problemes dels 
veïnats i ha d’intentar aconseguir evitar la competència deslleial i fer complir la 
disciplina urbanística i d’activitats integrades, tot això amb la finalitat d’aconseguir una 
convivència entre distintes cultures del municipi de Manacor. 
 
El Sr. Vecina contesta que aquesta moció ha estat motivada per una denúncia de 
l’Associació de Comerciants de l’Avinguda del Torrent, davant la qual l’Ajuntament 
incrementà la vigilància amb dos policies locals i també aconseguí un increment de 
l’activitat de la Policia Nacional. Pel que fa al problema de l’incompliment dels horaris 
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contesta que és competència de la Conselleria de Comerç, Indústria i Energia i de fet 
l’Ajuntament en el mes d’agost ho va comunicar aquests fets de  competència deslleial a 
l’esmentada Conselleria sense que s’hagi rebut cap resposta. Finalment indica que ha 
tengut reunions amb representants dels immigrants perquè les dates significatives per 
l’Ajuntament els comerços romanin tancats. 
 
El Sr. Gayà amb relació a la denúncia a la Conselleria de Comerç contesta al Sr. Vecina 
que l’Ajuntament no indicava quins comerços estaven incomplint els horaris. Per altra 
banda creu que no ha notat cap augment de la seguretat i de fet hi ha un comerç on han 
robat vuit vegades. Finalment demana consens per aprovar la moció. 
 
El Sr. Vecina contesta al Sr. Gayá que pel que fa a robatoris la competència és de la 
Policia Nacional, però que de totes les maneres segons la Junta Consultiva de Comerç 
s’ha incrementat la seguretat. 
 
La Sra. Roman es reafirma que s’ha d’augmentar la seguretat i l’Ajuntament quan 
concedeixi les llicències d’activitat ha de realitzar les inspeccions oportunes. Insisteix 
que la competència deslleial per part de comerços d’immigrants pot produir un 
problema de xenofòbia a Manacor. 
 
El Sr. Vecina contesta la Sra. Roman que l’Ajuntament tracta per igual a tots els 
comerços sense fer cap tipus de discriminació als comerços regentats per immigrants. 
Per acabar recalca que la competència en matèria de comerç és de la Conselleria i que 
moltes tendes són de conveniència que poden romandre obertes fora dels horaris legals. 
 
Passada a votació la moció, resulten vuit vots a favor (ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds 
i Grup Municipal Socialista), deu vots en contra (PP) i dues abstencions (AIPC), per la 
qual cosa, queda rebutjada. 
 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta, en paper numerat pel Govern 
de les Illes Balears números 0356930 al 0356944, ambdós inclosos. 
 
 
El secretari general    El batle president 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada   Antoni Pastor Cabrer 
 


